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Rada Miejska w Mrozach 

Sesja - Radni 

Protokół nr X/2025 

X Sesja w dniu 28 lutego 2025 r. 
Obrady rozpoczęto 28 lutego 2025 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:42 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków Rady Miejskiej w Mrozach. Lista obecności 
stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

Obecni: 

1. Mateusz Kazimierski 

2. Radosław Krążała 
3. Marek Rudka 

4. Anna Rudnik 
5. Waldemar Rutka 
6. Mirosława Sekular 

7. Karol Sęktas 
8. Halina Skorys 

9. Tadeusz Standziak 
10. Adam Świątek 
11. Teresa Tkaczyk 

12. Rafał Walentek 
13. Jolanta Wągrodzka-Malczewska 

14. Sławomir Włodarek 
15. Mariusz Zawadzki 

W Sesji Rady Miejskiej uczestniczyli: 
 
- Pan Dariusz Jaszczuk  - Burmistrz Mrozów 
- Pani Luiza Kowalczyk  - Zastępca Burmistrza 

- Pani Magdalena Sulich  - Sekretarz Gminy   
- Pani Beata Wiącek   - Skarbnik Gminy 

- Pani Kinga Kruk - Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Komunalnej 
i Gospodarki Gruntami w UMiG Mrozy 

- Pni Zofia Jagodzińska - Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 

- Pan Mirosław Borczyński - Dyrektor Gminnego Centrum Kultury 
- Pan Stanisław Konopka - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mrozach 

- Pan Witold Orcholski - Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
- Pan Emil Głusek - Mecenas prowadzący obsługę prawną urzędu 

- przedstawiciele Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Mińskiej 
- sołtysi z terenu Gminy Mrozy 
 

Lista obecności sołtysów stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

1. Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący otworzył X zwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Mrozach. Przywitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu, w tym przedstawicieli Lokalnej Organizacji 

Turystycznej Ziemi Mińskiej. 
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Przewodniczący poprosił, by uczcić minutą ciszy pamięć zmarłej pani Leny Gałązki, 
pracownika Urzędu Miasta i Gminy Mrozy.  
 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja Burmistrza o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz 

z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja dotycząca działalności Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Mińskiej.  
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w Mrozach z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Informacja o funkcjonowaniu instytucji kultury.  
7. Przyjęcie sprawozdań rocznych z funkcjonowania Komisji Rady Miejskiej w Mrozach: 

a) Komisji Rewizyjnej, 
b) Komisji Budżetu i Edukacji, 
c) Komisji Rolnictwa, Ładu i Porządku, 
d) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.          

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową gminy Mrozy na rok 2025. 
9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/103/2024 Rady Miejskiej w Mrozach  

z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2034. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mrozy do realizacji programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek 
Samorządu Terytorialnego – edycja 2025.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Mrozy od Skarbu 

Państwa - Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad zarządzania drogą  
o znaczeniu lokalnym – gminnym wybudowaną w ramach inwestycji „ Budowa autostrady 
A2 Warszawa – Kukuryki na odcinku węzeł „Ryczołek” (koniec obwodnicy Mińska 
Mazowieckiego ) – Siedlce Odcinek III od węzła „Ryczołek” (bez węzła) do węzła 
„Groszki” (z węzłem) o długości około 12,06 km” znajdującej się na terenie Gminy Mrozy 
oraz zawarcia porozumienia w sprawie przejęcia zarządzania tą drogą. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej  
w obrębie Wola Rafałowska. (dz. nr 433/10) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej  
w obrębie Wola Paprotnia. (dz. nr 86/16) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej  
w obrębie Mała Wieś. (dz. nr 1048) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie Mrozy. (dz. nr 2249/1) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych 
położonych w obrębie Wola Paprotnia. (dz. nr 60/15, 62/15) 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Mrozy. (Mała Wieś, dz. nr 865) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 
Lubomin. (dz. nr 180/1)   

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Gójszcz.  
21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Jeruzal.   
22. Przyjęcie Protokołu Nr VIII/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. 
23. Przyjęcie Protokołu Nr IX/2025 z dnia 28 stycznia 2025 r.  
24. Sprawy różne. 
25. Zamknięcie Sesji. 
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Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby wnieść coś do przedstawionego porządku, nikt 

nie zgłosił takiej potrzeby.  
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne:ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 

3. Informacja Burmistrza o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz  
z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Burmistrz przedstawił informację o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji oraz 
podpisanych zarządzeniach Burmistrza. Zwrócił uwagę na następujące działania  

w okresie międzysesyjnym: 
1. Od 24 lutego 2025 r. rozpoczęły się roboty budowlane na zadaniu „Budowa wodociągu 

w Trojanowie”. Wykonawcą robót budowlanych jest firma „Korson” Grzegorz Korycki  
z siedzibą w Łaskarzewie. Wartość robót budowlanych to 987.690,00 zł. Przewidywany 
termin zakończenia zadania to 17.12.2025 r. 

2. W dniu 17 lutego br. odbyło się spotkanie z Dyrektorem TVP Tomaszem Sykutem  
w sprawie organizacji tegorocznej edycji festynu „Jarmark Folkowy w Wilkowyjach”. 

Efektem rozmów jest organizacja jubileuszu 20.lecia rozpoczęcia zdjęć do serialu 
Ranczo w dniu 16.08.2025 r. Planowana impreza ma mieć zasięg ogólnokrajowy.    

 

Informacja Burmistrza stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
 

4. Informacja dotycząca działalności Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Mińskiej. 
 
Informację wraz z prezentacją multimedialną dotyczącą działalności Lokalnej Organizacji 

Turystycznej Ziemi Mińskiej przedstawiła pani Weronika Cudna. Zwróciła uwagę na misję 
LOT, członków organizacji, dotychczas podjęte działania oraz plany na przyszłość. 

Podkreśliła, że celem organizacji jest przede wszystkim kreowanie pozytywnego wizerunku 
regionu, a także wspieranie rozwoju turystyki i rekreacji, a przy tym wspieranie w tym 

zakresie samorządów oraz lokalnych przedsiębiorców będących członkami organizacji.  
 
5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w Mrozach z działalności  
w okresie międzysesyjnym. 
 

Punkt został omówiony po punkcie 21. porządku, tj. po podjęciu uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy położonej w miejscowości Jeruzal. 
 

Informację z działalności międzysesyjnej Komisji Budżetu i Edukacji oraz Komisji Rolnictwa, 
Ładu i Porządku przedstawił radny Adam Świątek – Przewodniczący Komisji Budżetu  

i Edukacji.  
 
Informację z działalności Komisji Rewizyjnej w okresie międzysesyjnym przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji Halina Skorys. 
 

Informację z działalności międzysesyjnej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Mateusz Kazimierski.  
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6. Informacja o funkcjonowaniu instytucji kultury. 
 
Informację o funkcjonowaniu Gminnej Biblioteki Publicznej przedstawiła Dyrektor – Zofia 

Jagodzińska. 
  
Informacja o funkcjonowaniu Gminnej Biblioteki Publicznej stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

 
Informację o funkcjonowaniu Gminnego Centrum Kultury przedstawił Dyrektor – Mirosław 

Borczyński.  
 
Informacja o funkcjonowaniu Gminnego Centrum Kultury stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 
Mieszkaniec obecny na sesji zapytał, dlaczego nie było przedstawionej informacji o Festynie 

z udziałem Wojskowych Orkiestr Dętych, który odbył się w roku poprzednim w Mrozach? 
Przewodniczący poprosił by krótko do tego wydarzenia odniósł się radny Rafał Walentek. 

Radny Rafał Walentek opowiedział o organizacji tego wydarzenia. 
 
7. Przyjęcie sprawozdań rocznych z funkcjonowania Komisji Rady Miejskiej  
w Mrozach: 
 

Przewodniczący poprosił Przewodniczących poszczególnych komisji o przedstawienie 
sprawozdań.  
 

a) Komisji Rewizyjnej, 
 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawiła jej Przewodnicząca Halina 
Skorys. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania z funkcjonowania Komisji Rewizyjnej w roku 2024.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (14) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa Tkaczyk, Rafał 

Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz Zawadzki 
BRAK GŁOSU (1) Mirosława Sekular (podczas tego głosowania była nieobecna na sali 
posiedzeń) 
 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

 
b) Komisji Budżetu i Edukacji, 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Edukacji przedstawił jej Przewodniczący 
Adam Świątek. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania z funkcjonowania Komisji Budżetu i Edukacji w roku 2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 
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Sprawozdanie Komisji Budżetu i Edukacji stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 
c) Komisji Rolnictwa, Ładu i Porządku, 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa, Ładu i Porządku przedstawił jej 
Przewodniczący Rafał Walentek. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania z funkcjonowania Komisji Rolnictwa, Ładu i Porządku w roku 2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 
Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Ładu i Porządku stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 
d) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił jej 
Przewodniczący Mateusz Kazimierski. 

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania z funkcjonowania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w roku 2024.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Gminy Mrozy na rok 2025. 
 
Przewodniczący podkreślił, że wszystkie projekty uchwał szczegółowo zostały omówione 
podczas połączonego posiedzenia Komisji Rady.   

 
Skarbnik Gminy omówiła zapisy procedowanej uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Gminy Mrozy na rok 2025.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
Uchwała Nr X/125/2025 stanowi zał. nr 10 do protokołu. 
 



6 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/103/2024 Rady Miejskiej w Mrozach  
z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-
2034. 
 
Przewodniczący powiedział, że uchwała ta była szczegółowo omawiana podczas 
posiedzenia Komisji i jest odzwierciedleniem podjętych decyzji finansowych.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/103/2024 Rady Miejskiej w Mrozach z dnia 
30 grudnia 2024 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2034.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 
 

Uchwała Nr X/126/2025 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mrozy do realizacji programu 
Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek 
Samorządu Terytorialnego – edycja 2025. 
 
Przewodniczący odczytał sentencję uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Mrozy do realizacji programu Ministerstwa 

Rodziny i Polityki Społecznej „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu 
Terytorialnego – edycja 2025.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
Uchwała Nr X/127/2025 stanowi zał. nr 12 do protokołu. 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji. 
 

Przewodniczący odczytał treść uchwały oraz jej uzasadnienie.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia petycji.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 
Uchwała Nr X/128/2025 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  



7 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Mrozy od 
Skarbu Państwa - Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad zarządzania drogą 
o znaczeniu lokalnym – gminnym wybudowaną w ramach inwestycji „ Budowa 
autostrady A2 Warszawa – Kukuryki na odcinku węzeł „Ryczołek” (koniec obwodnicy 
Mińska Mazowieckiego ) – Siedlce Odcinek III od węzła „Ryczołek” (bez węzła) do 
węzła „Groszki” (z węzłem) o długości około 12,06 km” znajdującej się na terenie 
Gminy Mrozy oraz zawarcia porozumienia w sprawie przejęcia zarządzania tą drogą. 
 

Przewodniczący odczytał sentencję uchwały. 
 
Burmistrz odniósł się do zapisów uchwały, wskazał na mapie odcinek drogi, o którym jest 

mowa w uchwale.  
 

Radny Adam Świątek zapytał, czy łącznie ten odcinek będzie miał 12 km? Burmistrz 
odpowiedział, że wpisany w uchwale kilometraż wskazuje na położenie odcinka. Jest to 

zapis przeniesiony z zadania inwestycyjnego, a długość odcinka drogi serwisowej w naszej 
gminie to ok. 200 m. 
 

Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze ma uwagi do procedowanej uchwały? Uwag nie 
było.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przejęcia przez Gminę Mrozy od Skarbu 

Państwa - Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad zarządzania drogą o znaczeniu 
lokalnym – gminnym wybudowaną w ramach inwestycji „ Budowa autostrady A2 Warszawa – 

Kukuryki na odcinku węzeł „Ryczołek” (koniec obwodnicy Mińska Mazowieckiego ) – Siedlce 
Odcinek III od węzła „Ryczołek” (bez węzła) do węzła „Groszki” (z węzłem) o długości około 
12,06 km” znajdującej się na terenie Gminy Mrozy oraz zawarcia porozumienia w sprawie 

przejęcia zarządzania tą drogą.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 

Uchwała Nr X/129/2025 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie Wola Rafałowska. (dz. nr 433/10) 
 

Przewodniczący odczytał zapisy uchwały. 
 
Burmistrz odniósł się do potrzeby podjęcia uchwały, wskazując na położenie wpisanej w niej 

nieruchomości. 
 

Przewodniczący zapytał, czy są pytania do uchwały, pytań nie było.    
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej  
w obrębie Wola Rafałowska. (dz. nr 433/10)  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 
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Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 
Uchwała Nr X/130/2025 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie Wola Paprotnia. (dz. nr 86/16) 
 
Przewodniczący odczytał zapisy uchwały.  

 
Burmistrz odniósł się do treści uchwały, wskazał położenie wpisanej w niej nieruchomości. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej  
w obrębie Wola Paprotnia. (dz. nr 86/16)  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 

Uchwała Nr X/131/2025 stanowi zał. nr 16 do protokołu. 
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie Mała Wieś. (dz. nr 1048) 
 

Przewodniczący przedstawił sentencję uchwały. 
 
Burmistrz wskazał położenie nieruchomości wpisanej w treści uchwały. Dodał, że przez 

właścicieli tej nieruchomości został złożony wniosek o nieodpłatne jej przekazanie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Mała Wieś. (dz. nr 1048)  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
Uchwała Nr X/132/2025 stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 
16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie Mrozy. (dz. nr 2249/1) 
 
Przewodniczący przeczytał zapisy uchwały, podał wartość nieruchomości oszacowaną 

przez rzeczoznawcę. 
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Burmistrz wyjaśnił, że uchwała dotyczy ulicy Księżycowej w Mrozach. Dodał, że przybyło już 

wzdłuż tej ulicy wielu mieszkańców, którzy mają utrudniony dojazd do swoich posesji. 
Burmistrz zauważył, że położenie i ukształtowanie tej ulicy powoduje, że podczas ulewnych 

deszczy, wypływający z ulicy piach powoduje uciążliwości w samym centrum Mrozów.   
 
Radna Halina Skorys podniosła, że należy wziąć pod uwagę, że ulica ta znajduje się  

w samym centrum Mrozów. 
 

Radny Adam Świątek zapytał, czy będzie nas stać na urządzenie tej ulicy w najbliższym 
czasie, jeśli teraz wykosztujemy się na jej wykupienie? Burmistrz odpowiedział, że jego 
zdaniem nie mamy innej możliwości niż wykupić tę ulicę.  

 
Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania, a w związku z ich brakiem poddał 

pod głosowanie przyjęcie uchwały.   
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej 
w obrębie Mrozy. (dz. nr 2249/1) 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (14) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa Tkaczyk, 

Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz Zawadzki 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karol Sęktas 
 
Uchwała Nr X/133/2025 stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

 
17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
gruntowych położonych w obrębie Wola Paprotnia. (dz. nr 60/15, 62/15) 
 
Przewodniczący przedstawił zapisy uchwały, podał przygotowaną przez rzeczoznawcę 

wycenę nieruchomości.   
 

Burmistrz wyjaśnił, że uchwała dotyczy ul. Kapitalnej, wskazał jej położenie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowych 
położonych w obrębie Wola Paprotnia. (dz. nr 60/15, 62/15)  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (12) 
Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, Mirosława Sekular, Halina 
Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta 

Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mateusz Kazimierski, Karol Sęktas, Mariusz Zawadzki 
 
Uchwała Nr X/134/2025 stanowi zał. nr 19 do protokołu. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Mrozy. (Mała Wieś, dz. nr 865) 
 

Przewodniczący odczytał sentencję uchwały.  
 
Burmistrz wyjaśnił, że omawiana nieruchomość znajduje się na tzw. Budkach, wskazał jej 

położenie i wyjaśnił, że na działce sąsiedniej znajdują się budynki: mieszkalny, gospodarczy 
oraz stodoła, które wchodzą w granicę działki gminnej o nr 865. Daje to możliwość zbycia 

nieruchomości w drodze bezprzetargowej.  
 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania dotyczące procedowanej uchwały? Pytań nie było.     

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Mrozy. (Mała Wieś, dz. nr 865).  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 
 

Uchwała Nr X/135/2025 stanowi zał. nr 20 do protokołu. 
 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w obrębie 
Lubomin. (dz. nr 180/1) 
 

Przewodniczący przeczytał zapisy uchwały.  
 

Burmistrz wskazał położenie omawianej nieruchomości. Dodał, że do urzędu wpłynął 
wniosek o wykupienie tej nieruchomości od właścicieli działki sąsiedniej.  
   

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Lubomin. 

(dz. nr 180/1) 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 
Uchwała Nr X/136/2025 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

 
20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości 
Gójszcz. 
 
Przewodniczący przedstawił zapisy uchwały. 

 
Burmistrz wyjaśnił, że współwłaściciele przedmiotowej drogi zawnioskowali o nadanie jej 

nazwy „Zacisze”. Zdaniem Burmistrza jest to nazwa adekwatna do miejsca.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Gójszcz.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 
Uchwała Nr X/137/2025 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

 
21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości 
Jeruzal. 
 

Przewodniczący poinformował, że zaproponowana w projekcie uchwały nazwa ulicy była 
tematem szerokiej dyskusji podczas połączonego posiedzenia Komisji Rady.  
 

Burmistrz powiedział, że po posiedzeniu Komisji zwrócił się do wnioskodawcy o podanie 
nowej propozycji nazwy ulicy, ta propozycja to ul. Wilkowyjska. Dodał, że formalnie nie ma 

przeciwskazań do nadania takiej nazwy, ale jest to kompetencja Rady Miejskiej.  
 
Nawiązała się w tym temacie dyskusja. 

 
Radny Adam Świątek powiedział, że jego zdaniem nazwa ta dla tysięcy fanów serialu 

Ranczo kojarzy się z całą miejscowością.   
 
Burmistrz zauważył, że Wilkowyje to miejscowość, która w tym miejscu nie istnieje. 

 
Radny Adam Świątek podkreślił, że nie jest przekonany, czy ta nazwa ulicy nie przyniesie 

korzyści właścicielowi nieruchomości położonej przy niej.  
 
Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w temacie procedowanej 

uchwały? W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 
uchwały z nową propozycją nazwy ulicy, tj. Wilkowyjska.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej w miejscowości Jeruzal.  
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (8) 
Mateusz Kazimierski, Marek Rudka, Waldemar Rutka, Mirosława Sekular, Karol Sęktas, 

Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Mariusz Zawadzki 
PRZECIW (3) 
Radosław Krążała, Adam Świątek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Anna Rudnik, Teresa Tkaczyk, Rafał Walentek, Sławomir Włodarek 

 
Uchwała Nr X/138/2025 stanowi zał. nr 23 do protokołu.  
 

22. Przyjęcie Protokołu Nr VIII/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r. 
 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do treści protokołu? Uwag nie było. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr VIII/2024 z dnia 30 grudnia 2024 r.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 
23. Przyjęcie Protokołu Nr IX/2025 z dnia 28 stycznia 2025 r. 
 
Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu, a w związku z ich brakiem poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu.   
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr IX/2025 z dnia 28 stycznia 2025 r.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 

24. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący poprosił, by w pierwszej kolejności pytania zadawali radni, następnie 

sołtysi, a na końcu głos będą mogli zabrać mieszkańcy.  
 

Radna Teresa Tkaczyk zgłosiła prośbę kierowaną od mieszkańców Liwca o postawienie 
tablicy ogłoszeniowej w tej części sołectwa. Zapytała również, czy jest możliwość 
zagospodarowania terenu pod plac zabaw właśnie w Liwcu? Burmistrz powiedział, że 

zostaną poczynione działania, by tablica ogłoszeń została postawiona w tej części sołectwa, 
a w kwestii utworzenia placu zabaw jest to temat przede wszystkim na zebranie sołeckie. 

 
Radny Rafał Walentek zgłosił, że na parkingu przy targowisku od dłuższego czasu stoi 

porzucony samochód, zapytał co możemy z tym zrobić? Mecenas Emil Głusek powiedział, 
że temat zostanie przeanalizowany pod kątem tego, kto powinien się tym zająć, czy powiat 
czy gmina, dodał, że procedury sądowe dotyczące tego typu spraw są bardzo długotrwałe.  

 
Obecny na sali mieszkaniec odniósł się do tematyki skargi, którą składał do Rady. Tematyka 

skargi związana była z ul. Grzybową w Woli Paprotniej, stanowiącą sąsiedztwo tego 
mieszkańca.  
 

Burmistrz podkreślił, że od tego mieszkańca wpłynęły w ostatnim czasie dwa pisma do 
urzędu, z czego jedno z nich dotyczące ewidencji gruntów, zostanie zgodnie z właściwością 

przekazane do Starostwa Powiatowego. Burmistrz podkreślił, że gmina podejmuje działania 
w granicach ewidencyjnych, prowadzonych przez Powiatowy Ośrodek Dokumentacji 
Geodezyjnej i Kartograficznej w Starostwie Powiatowym w Mińsku Mazowieckim.  

 
25. Zamknięcie Sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął X zwyczajną Sesję 
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Rady Miejskiej w Mrozach. 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Mrozach 

  

 
Przygotował(a): Agnieszka Bielska  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
Transmisja z sesji dostępna jest na stronie: http://mrozy.esesja.pl   

http://mrozy.esesja.pl/

